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Sr. Raimundo García Castaño 
 
Tema: El Pacto de dinamización económica, para todos los grupos. 
No creo, que sea competencia de un ayuntamiento, dar súper 
subvenciones del 50% a empresas privadas, para la contratación de 
parados, además del despilfarro de dinero público que esto supone, estas 
políticas, se han demostrado ineficaces, no sirven, para generar empleo, 
como mucho, para sustituir, a un empleado, por otro low cost 
subvencionado. 
¿Cómo es que fuerzas políticas tan dispares ideológicamente han llegado 
a un extraño consenso en este tema tan polémico? 
Es asas de la transparencia ¿Es posible conocer quiénes son los 
afortunados subvencionados empresarios y empleados? 
 
El senyor Pons: 
 
“Aviam, responent la pregunta per al ple que demana aquest ciutadà, jo crec 
que és el primer cop que em trobo que es critica els polítics per posar-nos tots 
d’acord en un tema, quan normalment sempre es critica els polítics perquè no 
es posen d’acord en temes, no? Però vaja, ja està bé que de tant en tant hi 
hagi excepcions que confirmin la regla, i en aquest sentit, jo el tema 
evidentment de saber quins són els afortunats o subvencionats doncs no ho sé, 
i crec que per una qüestió fins i tot de privacitat de dades no sé si és procedent 
mencionar-ho. El que sí que volia contestar era la pregunta aquesta, no? 
Perquè, no sé si està aquí aquest senyor, però sí que m’agradaria almenys, les 
afirmacions que fa, que es poguessin argumentar una mica, perquè són 
afirmacions llençades a l’aire, i potser valdria la pena argumentar-les una mica 
més. 
 
En qualsevol cas, jo crec que la política té molts errors, però jo crec que 
almenys és un encert que quan hi ha un neguit comú, regidors ideològicament 
tan dispars aconseguim posar-nos d’acord en aquest tema jo crec que és un 
èxit i és un èxit a celebrar, no? I tant de bo que en molts altres temes ens 
poguéssim posar d’acord, com ens vam posar en el seu moment pel pacte de 
dinamització econòmica. Jo no sé exactament què té de polèmic aquest tema. 
Sí que també m’hauria agradat que aquest senyor ens contestés això.  
 
I fins aquí la meva intervenció.” 
 
 
El senyor Doce: 
 
“Bona nit i moltes gràcies. Ens referirem al pla especial de concreció d’ús i 
ordenació volumètrica de la parcel·la situada a l’avinguda Jacint Esteve i 
Fontanet, 112, altrament conegut com el pla especial del possible tanatori a la 
plaça de la Constitució. 
 



Voldríem demanar un aclariment, perquè no acabem de tenir del tot clar si... O 
sigui, sembla ser que l’ajuntament va signar un conveni amb Elysius Europa, 
amb el promotor, per tal de tirar endavant..., amb el qual l’ajuntament agafava 
uns compromisos amb Elysius Europa, y Elysius Europa amb l’ajuntament, per 
tal de fer la permuta entre el solar aquest d’equipament de la plaça de la 
Constitució, i un altre solar al carrer Nord. Això sabem que es va retirar, però el 
que no tenim clar és si el que es va retirar va ser el que preveia aquest conveni, 
que era el desenvolupament de la permuta, la proposta de permuta, i per tant, 
el conveni està signat i continua vigent, o si en aquests moments, o si perquè 
es va retirar el tràmit aquest del pla de permuta, es va també retirar 
completament el conveni, i en aquests moments no hi ha cap conveni que 
obligui les dues parts. Voldríem un aclariment en aquest sentit per part del 
senyor Giner o l’alcaldessa. 
 
Un segon aspecte és que hem tingut coneixement que en la Comissió 
Informativa de Territori i Sostenibilitat –i ara ens ho ha contestat també amb la 
seva resposta el senyor Giner– que hi havia hagut una resposta d’Elysius 
Europa a les al·legacions que havien presentat una sèrie d’afectats, entre altres 
les nostres associacions de veïns de La Mallola i de La Miranda. Ens agradaria 
que això, que ha estat una deferència de l’equip de gestió, diguem-ne, 
d’Urbanisme de l’ajuntament, en el sentit de donar trasllat de les nostres 
al·legacions a l’empresa, i que l’empresa ha formulat un escrit que entenem 
que no és un acte reglat sinó una potestat municipal i una atenció cap al 
promotor, ens agradaria que en la mateixa línia de tenir coneixement ells de les 
nostres al·legacions, i nosaltres de les seves raons, se’ns donés trasllat, amb 
independència de la resposta que lògicament a les al·legacions han de formular 
els serveis tècnics municipals. És a dir, una cosa és que contesti regladament 
l’ajuntament a les al·legacions que s’han presentat al llarg del període 
d’exposició pública, i una altra cosa és que l’empresa presenti un escrit de 
resposta a les al·legacions, que és molt respectable però que entenc que està 
dins d’un joc de comunicacions fluides. Llavors, ens agradaria també que se’ns 
donés trasllat, si és possible, d’aquesta resposta, eh? 
 
D’altra banda, a la Comissió Informativa també de Territori i Sostenibilitat, es va 
comentar que dins d’aquest text, no sé si és el text refós o la resposta a les 
al·legacions que feia l’empresa, no m’ha quedat clar, aquest oferiment que 
havia fet l’empresa de 300.000 euros, el retirava. En aquest sentit, m’agradaria 
saber si això és així, i en cas que tingui aquest sentit, demanaria a l’equip de 
govern quin és el seu posicionament en aquests moments davant d’aquest fet, 
si continuen veient, com ens van dir en una reunió amb l’alcaldessa, aquest 
projecte sense un interès especial, i entenc que en retirar aquest oferiment 
l’interès encara decauria i seria menor, i també en aquest sentit, doncs, 
demanar l’opinió dels diversos grups de l’oposició de l’ajuntament i del regidor 
no adscrit, respecte d’aquest fet.” 
 
 
El senyor Pons: 
 
“Aviam, és que una mica és repetir el que sempre venim dient. Jo almenys 
demano que hi hagi aquest feed-back, no? El senyor Doce ens posava 



l’exemple que s’havia donat per part dels serveis tècnics informació, i potser el 
que caldria, doncs, i jo em reitero, que s’incrementi la comunicació i es millori, 
que sembla que per part de l’equip de govern va arribant informació, i es 
dosifica d’una manera, diguem-ne, molt continguda, no? I això, doncs, home, 
no és positiu. 
 
No és positiu, i a més a més afegiria que el que caldria fer és, ja ho he dit en 
altres ocasions, i en aquest cas em reitero, és a dir, aquí el govern està com 
amagant una mica el cap sota l’ala, no? Ho hem dit en altres ocasions, i jo em 
reitero en això. Tota la informació que vingui de l’empresa, tota la informació 
que vingui dels veïns, tota la informació que com a tal generi el govern, el que 
ha de fer és dir-ho amb transparència, no? Perquè al final tot això porta a 
confusió, porta a problemes, porta, en fi, a una desconfiança que justament els 
poders públics és pel que han de lluitar, justament per generar confiança cap a 
la ciutadania, i no a l’inrevés. Aquest tema va començar coix, l’equip de govern 
encara ha posat pals a les rodes, ha posat pedres al mig del camí, i encara ha 
fet passar per arenes movedisses, no?, i aquest ha estat el gran problema 
bàsicament.  
 
Aleshores, jo simplement aprofitaria la seva intervenció, senyor Doce, per 
plantejar-los el que ja els he dit en altres ocasions, no? El que s’ha de fer és 
reclamar si realment l’espai és l’òptim, que això em sembla que s’ha constatat 
que no, i jo aprofitaria també per reclamar que l’equip de govern lideri aquesta 
qüestió, i no desaprofiti una oportunitat de generar riquesa a la ciutat, com és 
que una empresa del volum en aquest cas del tema, estigui a la ciutat. Jo crec 
que no ens podem permetre, ni que els veïns es vegin afectats, ni que la 
riquesa que pugui generar l’activitat del tanatori, doncs, home, es pugui perdre. 
Per tant, el que caldria fer és que vostès d’una punyetera vegada de totes 
liderin aquesta qüestió, tinguin una política de transparència i de comunicació 
constant, permanent i sincera, sobretot, amb els veïns, i que d’alguna manera 
portem la ciutat a bon rumb, perquè no oblidem que som gestors. Ens queden 
uns mesos i de moment encara som gestors, però mentrestant, s’ha de fer bé.” 
 
 
La senyora Peña: 
 
“Buenas noches. Yo tengo una hija que tiene parálisis cerebral, me parece que 
todos la conocéis, o la mayoría. El año pasado mi hija fue intervenida de 
amígdalas. Esto es una información que voy a dar, y me gustaría que se 
corriera por el pueblo. Mi hija, en la intervención, tuvo una broncoaspiración, 
porque no la aspiraron. Yo lo he denunciado, está en el juzgado, y me la han 
admitido a trámite. Tengo el informe del forense aquí, tengo todos los datos. El 
abogado me llamó ayer, y mi sorpresa fue tremenda cuando vi los informes 
médicos, que no entendía por qué el forense había puesto que a mi hija la 
habían dejado como terminal. 
 
Entonces, me cuesta un poco decirlo… (Pausa.) Me cuesta decirlo. Como mi 
hija tiene parálisis cerebral, no quisieron reanimarla, dijeron que la dejaban 
morir porque era una niña discapacitada y una enferma mental. Yo tuve que 
suplicar que la bajaran a UCI. Suerte de eso. Muchos sabéis, que habéis 



estado allí, ha salido con las muchas deficiencias que ha quedado. Lo digo, y si 
alguien no lo cree, aquí traigo, de siete tomos que tengo uno, donde pone que 
a María Sierra Martínez Peña, si tuviera otra broncoaspiración, no se le haría la 
reanimación y se le dejaría morir. Con estas palabras. Entonces, me gustaría 
que todos corrieran esta voz, porque en el Broggi no es la primera vez que 
pasa.  
 
Siento llorar, pero…, es muy duro. Es muy duro, y si queréis, voy a dejar una 
copia en el ayuntamiento, por si alguien quiere leerlo. Nada más, gracias.” 
 
 
La senyora Coll: 
 
“És una, però és llargueta. Bona nit. Des de la CUP d’Esplugues de Llobregat 
ens agradaria saber qui és fa càrrec i qui controla les decisions i actuacions de 
les polítiques aparentment autònomes que porta a la pràctica la policia local, 
com ara la multa a un veí de Molins de Rei per portar una «enganxina» de 
«cat» a la matrícula, escorcolls reiterats i selectius a persones concretes abans 
d’entrar al ple, donar ordres a la brigada municipal perquè arrenquin cartells de 
«ni muts ni a la gàbia», agents que van per botigues que tenen cartells de «ni 
muts ni a la gàbia», i molt amablement els aconsellen que els treguin. I 
després, els Mossos d’Esquadra, que van intentar coaccionar una persona 
perquè retirés la instància que va fer per a una manifestació, perquè seria 
responsable si hi havia algun problema. 
 
I bé, m’agradaria que responguessin tots els grups municipals.” 
 
 
El senyor Oliveres: 
 
“Bé, bona nit. Amb la posició de suport a les encausades per defensa de 
Collserola i contra el Pla Caufec que van mostrar tots els grups polítics amb 
representació a l’ajuntament el passat ple del mes de juny, demanem, si és que 
encara no s’ha fet ja, que es presenti un document ratificant la posició 
específicament per al judici que es farà el proper 27, 28 i 29 d’octubre, i si 
calgués, la disponibilitat per acompanyar-los a veure el fiscal, tal i com ja es va 
dir en aquell mateix ple.”  
 
 
El senyor Pons: 
 
“Sí, però no. De fet, aviam... Només a la intervenció de la María Sierra Peña, 
que la veritat és que és bastant intolerable, per no dir una cosa pitjor, que hagi 
passat això, no? Per tant, bé, jo crec que això ha de portar totes les 
conseqüències, i és més, jo fins i tot crec que l’ajuntament, d’ofici, hauria 
d’interessar-se també per veure què ha passat, i que la regidora de Serveis 
Socials investigui, perquè al final no deixa de ser una ciutadana d’Esplugues, 
doncs, que està patint una discriminació absoluta per la seva situació.  
 



I després, bé, el que plantejava la senyora Coll, no? Qui dóna ordres a la 
policia, doncs, evidentment és el regidor de Seguretat Ciutadana, en aquest 
cas la senyora alcaldessa, i, per tant, jo crec que és la responsable última de 
tota l’actuació de la policia, ja sigui en els escorcolls, ja sigui, no sé, la quantitat 
d’agents que s’han de presenciar en un determinat acte, etcètera, no? Una 
cosa diferent, jo aquí diria, és qui s’ha d’ocupar de fer treure cartells, no?, que 
això jo entenc que correspon, si està en domini públic, al regidor responsable 
de Territori, en aquest cas el senyor portaveu, i una altra cosa són les botigues, 
que aquí jo crec que ningú ha de dir res més que el propi botiguer, no? Bé, crec 
que dono resposta a aquesta qüestió.  
 
Sobre el senyor Oliveres, que ens plantejava el tema del document també, jo 
no tinc inconvenient a què s’enviï, de fet, em sembla que en més d’una ocasió, i 
de manera informal, ja hem demanat a l’equip de govern que intentés contactar 
amb els advocats, perquè el document aquell està allà, no costa res entregar-
lo, i que almenys doni algun suport, no? I sobre el tema de donar suport, fer la 
visita o acompanyar, jo reitero el que vaig dir l’últim ple en què va sortir aquest 
tema, i era que no tenia cap problema.” 
 
 


